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Egy hete tartották meg Magyarkanizsa község képviselő-testületének sorrendben 19. ülését. 
Az ülésen, amelyet Szarapka Ede, a testület elnökhelyettese vezetett, a képviselők elfogadták az idei községi költségvetés mó-

dosítását valamint a községi alapítású intézmények, a Községi Közigazgatási Hivatal, a rendkívüli helyzetek községi törzskara és a 
Zentai Történelmi Levéltár tavalyi munkajelentéseit valamint a Szabadkai Hulladéktároló Hulladékgazdálkodási Kft. következő tíz 
évre szóló hulladékgazdálkodási tervét. Elfogadásra került továbbá a Községi Tanácsról szóló rendelet módosítása, a felszámolás 
alatt álló Magyarkanizsai Községi Településrendezési Közvállalat éves felszámolási jelentése valamint a Gyöngyszemeink Isko-
láskor Előtti Intézmény alapszabálya is. Néhány észrevétel mellett szinte minden napirendi pontnál egyhangú döntések születtek.  

Az ellenzéki képviselők a Községi Tanács új tagjainak kinevezésénél, akik személyéről az ülés előtt kaptak írásos tájékoztatást, 
nemtetszésüknek adtak hangot, amiért gyakorta cserélődnek a tanácstagok és Nyilas Leonov Anita művelődéssel megbízott pol-
gármesteri tanácsnok jelölése ellen is tiltakoztak. Előbb a Magyar Mozgalom képviselői és Harmath Miklós független képviselő, 
majd miután felmentették tisztségéből Bödő Marianna tájékoztatással és nemzetközi kapcsolatokkal megbízott és Teslić Zoran 
ifjúsággal és sporttal megbízott tanácstagokat, akik személyesen kérték felmentésüket, az UKROK képviselői is kivonultak az 
ülésről. Ennek következtében, mivel a teremben a 29-ből mindössze 13 maradt, a testület határozatképtelenné vált, ugyanis a 
hatalmi koalíció soraiból is többen hiányoztak. Mintegy fél óra várakozás után az egészségházból visszaérkezett a testület elnöke, 
Miloš Kravić és megjelent Bacskulin István horgosi képviselő is, így folytatódhatott a munka. A szavazóbizottság megválasztá-
sát követően titkos szavazással Vass Zoltán horgosi történész és Nyilas Leonov Anita polgármesteri művelődési tanácsnok sze-
mélyében megválasztották a Községi Tanács két új tagját, majd a Regionális Kreatív Műhely élére Bicskei Zoltán helyett, akinek 
lejárt a megbízatása, Erdélyi Tóth Edit magyartanárt nevezték ki. 

A költségvetés módosítását egy hitelfelvétel tette indokolttá, nyilatkozta Szarapka Ede, a községi képviselő testület elnökhelyet-
tese az ülést követő sajtótájékoztatón.  

– Itt egy 170 millió dináros kölcsönről van szó, amit IPA európai uniós pályázatok előfi nanszírozására szánunk. Ez azt jelenti, 
hogy ez csak szóban kölcsön, valójában ez egy előleg, amit később az Európai Unió vissza fog fi zetni, tehát valójában ez a köl-
csön a községi költségvetést nem fogja terhelni. Egy másik jelentős tétele a költségvetésnek, amelyben Tóthfaluban, Velebiten 
és Martonoson utak aszfaltozásának a kontóját változtattuk meg, abból kifolyólag, hogy sikerült a Tartományi Nagyberuházási 
Igazgatóságtól 24 millió dinárt hozni ezeknek az utaknak az aszfaltozására. Ehhez a beruházáshoz az önkormányzat 6 millió 
dinárra járul hozzá, tulajdonképpen a mai döntéssel ezt az összeget kellett az egyik kontóról a másikra áttenni. A módosításokat 
az ellenzékkel együtt egyhangúlag fogadtuk el. Az ülés addigi nyugodt menete az új tanácstagok kinevezésénél változott meg, 
amikor az ellenzék – kihasználva azt, hogy egészségügyi okokból a hatalmi koalícióból többen is hiányoztak, méghozzá elég ko-
moly betegségek miatt – kivonult a teremből és olyan helyzetet teremtett, hogy ne legyen ki a szavazáshoz szükséges képviselői 
létszám. Ezzel próbálták megakadályozni, hogy kinevezzük a Községi Tanács új tagjait. 

A munka így 15 képviselővel folytatódott, akik valamennyien az új tanácstagokra szavaztak, akik közül Nyilas Leonov Anita 
a művelődést és a nemzetközi kapcsolatokat, Vass Zoltán pedig a sport és az ifjúsági ügyeket irányítja majd. 
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Az ellenzék kivonult, 
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